
 

Styremøte Sandøy vel  
Tid og sted: Teams, 1. februar 2024  
Tilstede: Fredrik, Nina N, Ida, Hildegunn (referent) 
 

Sak Tema Vedtak/Kommentar 

1 Evaluering av snøkaoset som var i 
des/jan 
 

Sandøysamfunnet sto sammen og stilte opp for 
hverandre.  
 
Det er sårbart når man er avhengig av en traktor.  
Brann-ATV har også skjær.  
Det bør lages en oversikt over utstyr som er 
tilgjengelig på øya til en beredskapsplan, som kan 
ligge på sandoya.no. Oversikt over hvem som er i 
brannlaget, at brannkummer må graves frem fra 
snøen. Også informasjon om hvem som kan 
kontaktes osv.  
Plan for hvordan helikopterlandingsplasser kan 
holdes åpne. Nina lager et utkast til en slik 
beredskapsplan. 
Bør velstyret ha en beredskapsansvarlig som kan 
koordinere? Det var veldig positivt at Linn tok rollen 
og koordinerte underveis.  
 
Trær: vellet bør oppfordre grunneiere til å hogge 
trær på egen eiendom. Ida ber om liste over 
grunneiere fra kommunen over navn og 
telefonnummer, slik at vellet kan kontakte hver og en 
og oppfordre sterkt til rydding. 
Kan vi skaffe en liste over personer som kan utføre 
dette og få veden? 
 
Det er alvorlig dersom det faller trær ned over veien 
og noen skader seg. 
Fredrik og Linn har vært befaring med kommunen på 
veiene, hvor det ble opplyst om at kommunen har 
aggregat og skal rydde langs veien. Vellet bør purre 
på kommunen hvor denne saken står. 
 



2 Sette dato for årsmøte Torsdag 15. februar: styremøte for å planlegge 
årsmøte 
Årsmøte er satt til 11. april 
 

3 Møte om bolter i Raet Raet har en opprydning av ulovlige bolter i 
nasjonalparken og vil gjerne ha innspill til hvor det er 
fornuftig å ha noen bolter for allmennheten.  
Linn svarer på e-posten fra Raet og gir beskjed om at 
vellet er interessert i et møte. Nina N og Ida kan stille 
på møtet, samt andre fra vellet som er interesserte. 

 


